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Charles Tilley 

Chief Executive
Chartered Institute of Management Accountants 

Charles joined CIMA as Chief Executive in 2001. Having qualified as an accountant in 1974, his distinguished career in financial services includes: partnership at KPMG; Group Finance Director with Hambros PLC; and Chairman of the Wealth Management Division of merchant bank Granville Baird.

In 2004, Charles was appointed a Companion of the Chartered Management Institute in recognition of his outstanding leadership and innovation and his consistent and notable contribution to the finance industry.  He has also been appointed the UK board member of the International Federation of Accountants.

As Chief Executive of CIMA, Charles leads the senior management team and works closely with the Institute's honorary officers. He is available to comment on a range of corporate governance issues, international standards, the OFR and strategic management issues concerning the profession and the Institute.


查尔斯·迪利 

皇家特许管理会计师公会（CIMA）执行总裁
查尔斯·迪利先生自2001年起担任CIMA执行总裁。他于1974年获得会计师资格，在金融服务领域卓有成就，曾任毕马威会计公司合伙人，Hambros集团财务总监，以及Granville Baird商业银行财富管理部主席等。
由于他卓著的领导和创新能力以及坚持不懈对金融界所做出的巨大贡献，他于2004年受到了特许管理协会的嘉奖。他还被委任为英国在国际会计师联合会理事会的理事。

作为CIMA的执行总裁，查尔斯先生负责领导公会的高级管理团队，并与CIMA的理事会高级成员紧密合作。作为国际财务领域的专家，他对于许多涉及行业及公会的问题, 如公司治理、国际准则、运营与财务审议（OFR）、战略管理等，都有着专业而独到的见解。

